
SAS Skiklub General  forsamling for 2013 afholdt 30.04.2014 

 

1) Dirigent Claus Rathje, Referent : Lars Lyng. 15 stemmeberettigede medlemmer. 
2) Formandens beretning vedlagt sammen med regnskab og budget.  
3) Regnskab gennemgået af kassereren, Lars Lyng.  Vores udgifter, herunder 

hovedformålet støtte til ture, er i god balance med vores indtægter og resultatet er et 
lille overskud. Egenkapitalen er som følge vokset til 125 tkr. Regnskabet blev herefter 
godkendt af generalforsamlingen. 

4) Budgettet for 2013 blev gennemgået af kassereren, Lars Lyng. Med udgangspunkt i 
samme kontingent er det samlede råderum for støttemidler 45 tkr i budgettet. 
Budgettet blev herefter godkendt. 

5) Kontingent. Der var ikke nogen der ønskede kontingent ændringer, og der var generel 
accept af at det vil betyde et 0 resultat i 2014. Kontingentet forblev således uændret. 

6) Ingen indkomne forslag 
7) Valg af bestyrelse. Følgende var på valg : 

a. Rasmus Hauch valgt til formand da Lars Krandorf  ikke kan grundet han er 
ekstern medlem fra i år.  

b. Lars Krandorf  valgt som menig bestyrelses medlem 
c. Lars Lyng genvalgt som kasserer 
d. Claus Rathje genvalgt som menig bestyrelses medlem 
e. Kirsten Hvidberg genvalgt som menig bestyrelses medlem 
f. Nyvalgt : 
g. Jens Løvgreen valgt som suppleant (efter Claus Rathje) 

8) Valg af revisorer. Jens og Guje Løvgreen genvalgt med Knud Lykking som revisor 
suppleant. 

9) Langrends udvalg : Ann Maj Hagberg genvalgt. 

 

10) Eventuelt : 

Sejer Hansen : Vil gerne gennemføre et arrangement hvor der fremvises 
billeder/lysbilleder fra ”gamle dages” ture.  

AM Hagberg ønskede at Tjejvasan kom med på vores kalender, og kunne informere om 
at der i 2015 også vil være deltagere fra SAS Ski i Botnia Vasan. I den forbindelse blev 
Niels Ahm’s email adresse efterspurgt : nahm@csc.com.   
 
Claus Rathje fortsætter med at arbejde for at sektionerne nedlægges. Lars Lyng 
bemærkede hertil at vi skal sikre os at vores egenkapital ikke bliver delt af alle andre i 
den forbindelse. Claus foreslog endvidere at vi afholder en sensommerfest. Rasmus 
Hauch forslog i den anledning også en sæson introaften. 
 
Guje Løvgreen opfordrede bestyrelsen i direkte sprog til at få opdateret hjemmesiden 
oftere. Opfordringen modtaget positvt. 

Herefter Stegt flæsk og persillesovs  

mailto:nahm@csc.com


 

Bestyrelsens beretning:  

  

   

2013 Sjusøen:5 deltagere  

2013 Tjejvasan : 2 deltagere 

 

2013 Klubmesterskabet blev afholdt i Avoriaz vi var ca 45 med på turen.  

Vindere af Klubmesterskabet:  

I kategorien Drenge vandt . Sander Büchert med tiden 2:03:15  

I kategorien Piger vandt . Maria Thue med tiden 2:07:58  

I kategorien Herrer vandt . Sune Helmgaard med tiden 1:54:75  

I kategorien Kvinder vandt . Jeanet Herløv Hansen med tiden 2:03:96  

I kategorien Snowboard vandt . Casper Krandorf med tiden 2:30:09  

 

2013 WASC i Østrig har vi også været representeret. Lars Lyng  og Ulrik Nielsen  

Lars Lyng nr. 29  

Ulrik Nielsen nr. 55  

 

Træningstur til Georgien: 2 deltagere  

 

2014 Sjusøen: 7 deltagere  

 

2014 Interscan 4 deltagere - vi fik ingen top resultater. Det var lidt ærgerligt vi fik 4 afbud 
inden for den sidste uge.  

 

2014 Avoriaz : Rasmus gennemgik kort turen. 

Kommentar:  Knud Lykking efterspurgte at der I indbydelsen var en seperat pris for 
Langrends deltagere. 



 

 

2014 WASC til Colorado vi var 30 deltagere fra DK  

Snowboard Herre:  

Lars Krandorf nr 34  

Christian Breusch nr 35  

Snowboard Damer:  

Britta Toftum nr 17  

Slalom mænd:  

Henrik Riborg nr 32  

Kommentar : Claus Rathje ønskede en mere klar organisering af hvordan konkurrence pladser 
på WASC bliver fordelt mellem NO, SE og DK. Ikke tilfredstillende at køre når man er blevet 
stillet det I udsigt. 

 

 

Medlems status 31.12.2013 : 

Ialt 294, heraf eksterne 43 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


